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Dojčanské noviny 

VIANOČNÝ ČAS SÚ KRÁSNE CHVÍLE, ČAS ZNOVU ZAŽIŤ NIEČO MILÉ 

Rodinu objať, stretnúť priateľov, spriaznenosť duší cítiť aj 
bez slov. 

Opäť prišiel čas vianočný. Rok pretiekol medzi prstami ani 
sme sa nenazdali a opäť nadišli sviatky spolupatričnosti rodi-
ny. Prišli Vianoce, najkrajšie a najradostnejšie sviatky v roku. 
Zmocňuje sa nás vianočná nálada, pokoj a láska. Vianoce sú 
každoročne očarujúce, podmaňujú si nás a vzbudzujú v nás 
pocit nostalgie. Každému z nás čoraz viac záleží na priate-
ľoch, na blízkych a úcta k rodine nadobúda väčší rozmer. Via-
noce sú sviatky porozumenia, pokoja a lásky, je to krásny čas, 
ktorý prežívame so svojimi blízkymi v teple domova. 

     Naše príbytky ozdobí vianočný stromček, domovy rozvo-
ňajú ihličím, medovníkmi a kapustnicou. Za vianočným sto-
lom spojíme svoje dlane, rozkrojíme jabĺčko ako symbol zdra-
via, sily, dlhovekosti, múdrosti a poďakujeme sa za všetko, čo 
nás postretlo, zastihlo, možno i prekvapilo a potešilo. Zaspo-
mínajme si aj na tých, ktorí sú nášmu srdcu blízki, ale sú ďale-
ko od nás,  alebo tam, odkiaľ niet návratu.  

Milí spoluobčania,  
prajem Vám krásne, spokojné a požehnané Vianoce, 

aby láska, dobrota a pokoj naplnili vaše srdcia.  
Srdečne Vás pozývam na tradičný „Vianočný punč“        

po polnočnej omši pri kostole. 
Slavomíra Melišová, starostka obce 

 
NOVÝ IMPULZ V BUDOVANÍ KANALIZÁCIE 
25.11.2019 podpredseda vlády a minister životného pro-

stredia László Sólymos odštartoval výzvu, vďaka ktorej sa 
obciam a mestám dáva možnosť získať podporu 
na budovanie vodovodov a kanalizácií. Vyhlásená výzva je 
reálnym krokom v rámci programu Financovanie rozvoja 
verejných vodovodov a kanalizácií s dôrazom pre obce do 2-
tisíc obyvateľov. Program ministerstvo životného prostredia 
presadilo minulý mesiac na vláde, vďaka čomu zaistilo, že 
minimálne pol miliardy eur najbližších 10 rokov poputuje 
na budovanie vodárenskej infraštruktúry. 

„Voči obciam na Slovensku máme v oblasti investícií 
do verejných kanalizácií a vodovodov veľký dlh. Som 
rád, že dnes sa podaril krok, ktorý nám ho umožní po-
stupne splatiť. Na rade sú samosprávy, aby predkladali 
kvalitné projekty. Verím, že mnohé regióny využijú po-
danú ruku,“ povedal podpredseda vlády a minister životné-
ho prostredia László Sólymos. 

Podľa jeho slov najmä pri investíciách od budovania ka-
nalizácií najmä v menších obciach a mestách má Slovensko 
čo dobiehať. Dôvodom sú aj záväzky Slovenska pri vstupe 
do Európskej únie odkanalizovať predovšetkým obce nad 
2000 obyvateľov. Preto napríklad z Operačného programu 
Kvalita životného prostredia nebolo možné podporovať bu-
dovanie kanalizácií v menších obciach. Aj na základe toho 
dnes z 2262 obcí pod 2000 obyvateľov len 615 ob-
cí                 .... pokrač ovanie č la nku na strane 3 ...                                                      

   AMBULANCIA VŠEOBECNÉHO LEKÁRA V DOJČI 
Obec Dojč má svoje zdravotné stredisko, no 

v posledných mesiacoch v ňom absentuje ambulancia 
všeobecného lekára. Dlho som hľadala lekára, a úsilie sa 
vyplatilo.   Od augusta 2019 som komunikovala s MUDr. 
Veronikou Brenkus Steinerovou, ktorá si v priebehu janu-
ára/februára 2020 plánuje otvoriť novú ambulanciu vše-
obecného lekára pre dospelých v zdravotníckom zariade-
ní v Senici /Sotinská 1591/29A/ a keďže pochádza 
z našej obce, prejavila ochotu zriadiť si ambulanciu aj 
v Dojči. Počet dní, ktoré by ordinovala v Dojči bude závi-
sieť od počtu pacientov z našej obce. Ako obec jej zaria-
ďujeme ambulanciu všeobecného lekára v Dojči. Na spo-
ločnom stretnutí s poslancami sme hovorili o dvoch 
dňoch po 4 h prevádzky ambulancie v Dojči .... 

... pokrač ovanie č la nku na strane 4 ...                   
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UZNESENIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA KONANÉHO V DŇOCH:  
29.10., 14.11., 12.12. 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

 program mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 
s doplnením bodu  9. úprava rozpočtu na rok 2019 rozpočtovým opat-
rením starostky a 10. úprava rozpočtu na rok 2019; 

 10. zmenu rozpočtu na rok 2019; 

 zapojenie sa do Výzvy A Ministerstva dopravy a výstavby SR  na vy-
pracovanie projektovej dokumentácie na výstavbu, zmenu stavby, sta-
vebné úpravy alebo rekonštrukciu cyklistickej komunikácie 
o poskytnutí dotácie na podporu rozvoja cyklistickej dopravy 
a cykloturistiky.  
Názov projektu: „Cyklochodník Dojč“; Výška požadovanej dotácie: ma-
ximálne 150.000,- €; Výška spoluúčasti: maximálne 7.500,- €; 

 program 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči 
s doplnením bodu 11. úprava rozpočtu obce na rok 2019 za bod 3 
a darovacia zmluva p. Krempová za bod 6; 

 plán kontrolnej činnosti  hlavného kontrolóra obce na II. polrok roku 
2019; 

 žiadosť hlavného kontrolóra obce Dojč o vedľajšej zárobkovej čin-
nosti popri výkone funkcie hlavného kontrolóra obce; 

 11. zmenu rozpočtu na rok 2019; 

 zámenu pozemkov s Martinom Chodúrom a manželkou Dagmar 
Chodúrovou, rodenou Masarykovou v zmysle GP č. 88/2019 
z 21.10.2019, overený OU Senica katastrálnym odborom, Ing. Tomá-
šom Blanárikom pod č. 880/2019 dňa 06.11.2019. Rozdiel 1 m2 bude 
vyplatený manželmi Martinom Chodúrom a Dagmar Chodúrovou r. 
Masarykovou za sumu 10,- €/m2. Zároveň poveruje Obecný úrad uza-
tvorením zámennej zmluvy. 

 Odpredaj pozemkov odčlenených v zmysle GP č. 2/2018 z 15.01.2018, 
nasledovne: 
- parc. č. 9976/1 – orná pôda o výmere 200 m2 pre Viliam Fodor, L. 
Novomeského 1215/74, Senica a Zuzana Behanová, L. Novomeského 
1215/74, Senica; parc. č. 9976/2 – orná pôda o výmere 145 m2 pre 
Tomáš Šalík a manželka Martina Šalíková, rod. Pavlíková, Dojč 257; 
parc. č. 9976/3 – orná pôda o výmere 56 m2 pre Rastislav Čelústka 
a manželka Ing. Petra Čelústková rod. Otočková, Dojč 454. V zmysle § 
9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí priamym 
predajom za cenu 10 €/m2. Zároveň poveruje Obecný úrad uzatvore-
ním zámennej zmluvy; 

 dotáciu podľa § 7 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z.z. Zákon o rozpočto-
vých pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov na dofinancovanie prevádzkových nákladov pre MAS Záhorie 
o.z. v sume 1.000,-  € (slovom: jedentisíc eur); 

 program 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči; 

 rozpočtové opatrenie - zvýšenie rozpočtových príjmov a výdavkov na 
rok 2019 a presun medzi rozpočtovými podpoložkami; 

 rozpočet obce Dojč na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 a 2022 bez 
programovej štruktúry; 

 VZN o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na 
rok 2020; 

 VZN o miestnych daniach na území obce Dojč na rok 2020;    

 VZN o odpadoch; 

 dodatok č. 4 k VZN 1/2018 o určení školského obvodu na území obce 
Dojč, o určení zápisu na plnenie povinnej školskej dochádzky a o výške 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce 
Dojč;; 

 prerozdelenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2020 nasledovne: 
ZO Jednoty dôchodcov Slovenska v Dojči – vo výške 1.200,- €, účel 
použitia Poznávacie zájazdy po Slovensku, návšteva divadelného 
predstavenia a záhradkárskej výstavy -  žiadosť o dotáciu zaevidova-
ná 28.11.2019, odojc990/2019; 
TJ Dojč – vo výške 2.590,- €, účel použitia na Súťažný ročníka 
2019/20 a na súťažný ročníka 2020/21, žiadosť o dotáciu zaevidova-
ná 05.12.2019, odojc1015/2019; 
DZH Dojč – vo výške 700,- €, účel použitia Fašiang 2020, Noč-
ná hasičská súťaž o pohár starostky obce Dojči, športové a zásahové 
vybavenie DHZ, žiadosť o dotáciu zaevidovaná 29.11.2019, odoj-
c992/2019; 

Miestny odbor Matice slovenskej v Dojči – vo výške 380,- €, účel 
použitia Návšteva divadelného predstavenia v Bratislave spojená 
s položením venca M. R. Štefánikovi pri mohyle v Ivanke pri Dunaji 
a Súťažno-zábavné popoludnie s MS pre deti ZŠ a predškolského veku, 
žiadosť o dotáciu zaevidovaná 05.12.2019, odojc1016/2019; 
Ambulancia všeobecného lekára pre dospelých MUDr. Veronike 
Brenkus Steinerovej – vo výške 3.500,- €, účel použitia Prístrojové 
vybavenie ambulancie, žiadosť o dotáciu zaevidovaná 29.10.2019, 
odojc901/2019; 

 prípravu verejnej obchodnej súťaže na rekonštrukciu priestorov býva-
lej materskej školy na byty, hodnota majetku bude určená znaleckým 
posudkom, pričom po rekonštrukcii obec Dojč získa byty nasledovnej 
štruktúry: 1x 1-izbový byt (výmera do 40 m2), 3x 2-Izbový byt (výmera 
do 60 m2) a 1x t3-izbový byt (výmera nad 65 m2), ktorých celková rozlo-
ha bude vypočítaná podielom cena v zmysle znaleckého posudku a ceny 
1.150,- €/m2, byty musia tvoriť súvislý celok, musia byť so samostatný-
mi meračmi energií. Obec má právo zrušiť obchodnú verejnú súťaž bez 
udania dôvodu v ktoromkoľvek štádiu súťaže a navrhovatelia, resp. 
predkladatelia návrhov nemajú nárok na náhradu vzniknutých nákla-
dov; 

 podanie žiadosti o dotáciu v rámci „Výzvy č. B-1/2020 na predloženie 
žiadosti o poskytnutie dotácie na podporné programové aktivity“ , pod-
ľa § 4e zákona č. 587/2004 Z.z. o Environmentálnom fonde a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a zaväzuje 
sa spoluúčasťou na projekte budovania splaškovej kanalizácie v obci 
Dojč minimálne vo výške 5 % z celkových nákladov; 

odmenu hlavnému kontrolórovi obce v zákonnej výške 30% podľa § 
18c ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskor-
ších predpisov; 

 do funkcie kronikárky obce od 1.1.2020 PaedDr. Violu Žilínkovú. Pove-
ruje Obecný úrad vymenovaním a uzatvorením pracovno-právneho 
vzťahu. 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

 9. zmenu rozpočtu na rok 2019 rozpočtovým opatrením starostky; 

 záujem bývalej obyvateľky Marie Krempovej rodenej Žofákovej daro-
vať obci pozemky parc. č. 1270/1 – záhrada o výmere 162 m2, parc. č. 
1274 – orná pôda o výmere 784 m2 a parc. č. 1278 – TPP o výmere 1324 
m2; 

 informáciu o: Príprave PHSR na roky 2021 – 2026; O zmenách 
v pripravovaných VZN o podmienkach určovania a vyberania miestne-
ho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Dojč na rok 2020 a VZN o miestnych daniach na území obce Dojč 
na rok 2020; O podaných projektoch (cyklocesta, edičná činnosť) 
a o úspešnom projekte na Komunitnom centre, výzve na predloženie 
ponuky predloženie ponuky v zmysle § 117 ZVO na nižšie špecifikovaný 
predmet zákazky „Komunitné centrum – Dojč“, realizovaný projekt 
workout – dotácia z VUC; Hrobových miestach na cintoríne, starostli-
vosti o nich  Pripravovanej monografii o obci; Zámere využitia priesto-
rov bývalej materskej školy; Rozpočet na rok 2021 – osvetlenie 
a kamerový systém, dotácie v roku 2021; 

 odborné  stanovisko hlavného kontrolóra obce Dojč k návrhu rozpoč-
tu na rok 2020; 

 plán zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2020; 

 informáciu o kontrole VZN o pravidlách času predaja v obchode 
a času prevádzky služieb na území Obce Dojč Okr. prokur. v Senici; 

 zámer na vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu 
budovy COOP Jednota pri kostole; 

 poskytnutie ceny do tomboly pre Hasičský ples, ktorý organizuje DHZ 
Senica dňa 18.01.2020; 

 oznámenie o plnení povinnej školskej dochádzky žiakov s trvalým 
pobytom v obci Dojč v ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Senica; 

 žiadosť o opravu RTG prístroja v Poliklinike v Senici; 

 riešenie parkovania na verejných priestranstvách v obci Dojč. 
Obecné zastupiteľstvo poveruje: 

 Obecný úrad prípravou podmienok na vyhlásenie obchodnej verejnej 
súťaže na rekonštrukciu priestorov bývalej materskej školy na nájomné 
byty. 
Obecné zastupiteľstvo súhlasí: 

 s poskytnutím kultúrneho domu Mariánovi Beňákovi na súkromnú 
párty pre deti v dňoch 29.11. – 01.12. 2019 na základe žiadosti zo dňa 
13.11.2019. 
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OBZRETIE ZA ROKOM 2019 A NÁHĽAD ČO NÁS ČAKÁ V ROKU 2020 

Rok 2019 sa chýli ku koncu. Aký bol a čo nám priniesol? V roku 2019 sme 
realizovali opravu výtlkov v celej obci. Uvedomujeme si, že to nie je komplexná 
oprava miestnych komunikácií, ale opravou sa zlepšili miestne komunikácie. 
Ešte nám zostali úseky v Uličkách a na Závsí, ktorých opravu by sme chceli rea-
lizovať v  roku 2020. Na jar sa dobudoval chodník na Jabĺčkovej ceste. Vybudo-
vali sme chodník 
v Otrubnici, osadili 
lavičky a odpadkové 
koše na verejné prie-
stranstvá. Začalo sa 
s realizáciou výstavby 
Hasičskej zbrojnice, 
ktorá by sa mala do 
leta 2020 dokončiť 
a skolaudovať. Boli 
sme úspešní pri dru-
hej žiadosti o dotáciu 
na túto stavbu, i keď sme nedostali plnú výšku požadovanej dotácie, ale lepšie 
niečo, ako vôbec nič. Úspešní sme boli aj v projekte Komunitné centrum Dojč, 
ktoré sa bude realizovať v areáli ZŠ s MŠ a Obec bude mať len 5% spoluúčasť, 
zvyšné finančné prostriedky budú poskytnuté z eurofondov. V roku 2020 sa bu-
de realizovať aj výmena rozhlasu a varovného systému civilnej ochrany, kde 
sme boli tiež úspešní v europrojekte.  

Obec podala projekt na realizáciu rekonštrukcie chodníka od Kolónie po 
park Pri akropole cez MAS Záhorie, tento zatiaľ nie je vyhodnotený, ale dotáciu 
vo výške 30 tisíc by sme mali získať. Zrealizovali sme výmenu umelej trávy na 
multifunkčnom ihrisku, na ktorú sme dostali dotáciu z Úradu vlády SR. 
V decembri 2019 sme konečne našli siete, vhodné na futbalové brány. Zakúpili 
sme ich a v jarnom období budú osadené. Po ich osadení bude multifunkčné 
ihrisko uzamknuté a používať sa bude podľa prijatého VZN č. 4/2019. Žiadosť o 
dotáciu na workoutové ihrisko podaná na Trnavský samosprávny kraj  bola tiež 
úspešná. Otvorenie ihriska bude na jar, kedy vás radi privítame, aby ste si zacvi-
čili pod vedením skúsených trénerov. Ihrisko bude slúžiť nielen pre žiakov zá-
kladnej školy, ale pre všetkých obyvateľov obce.  

Významným počinom bolo odkúpenie budovy potravín COOP Jednota pri 
kostole spolu s pozemkami, na ktorých chceme vybudovať parkovisko a chodník 
s osvetlením, aby sme zabezpečili bezpečný pohyb obyvateľov bývajúcich popri 
hlavnej ceste smerom na Šajdíkove Humence. V októbri sme podávali žiadosť na 
Environmentálny fond na dobudovanie kanalizácie v časti Kolónia. V decembri 
sme podávali ďalšiu žiadosť na Environmentálny fond na dobudovanie kanali-
zácie v celej obci. V kultúrnom dome sa zrekonštruovali toalety pre mužov 
a ženy, vymenili sa okná v časti výdajne jedla a skladu riadu. Archív obce 
v kultúrnom dome sa po 50-tich rokoch usporiadal v zmysle registratúry 
a urobilo sa komplexné vyradenie dokumentov. Na cintoríne bolo vybudované 
kolumbárium – urnová stena.  

Developeri budovali dve územia na bytovú výstavbu – lokalita Za 
školou 1. etapa bola ukončená a začiatkom roku 2020 sa bude 
kolaudovať, lokalita Záhumenice 2. etapa je rozrobená 
a ukončená by mala byť do júna 2020.  V roku 2020 máme pri-
pravenú verejnú obchodnú súťaž na rekonštrukciu objektov bý-
valej materskej školy na prebudovanie na byty, chceli by sme vy-
budovať kamerový systém v areáli školy a športovom areáli spolu 
s osvetlením, aby sme chránili život detí, žiakov a návštevníkov a 
obecný majetok. Budeme rozhodovať, ako využiť v budúcnosti 
budovu potravín pri kostole. Na poslednom zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva bol nastolený aj problém s parkovaním na miest-
nych komunikáciách a verejných priestranstvách v obci 
a možnosti riešenia tohto problému. 

                         Slavomíra Melišová 

SPOLOČENSKÁ  KRONIKA 

 

Zomreli 
 Ing. Ladislav Václavek 

Milan Morávek 

 

Prisťahovali sa 
Ema Galliková 

 

Odsťahovali sa: 
Ing. Tomáš Škodáček 

NOVÝ IMPULZ ... pokračovanie ... 
má vybudovanú verejnú kanalizá-

ciu. Pri vodovodoch je situácia výrazne 
lepšia, nakoľko verejný vodovod má 85 
% obcí. Oprávnenými žiadateľmi 
v rámci odštartovanej výzvy sú obce 
alebo záujmové združenia právnických 
osôb, ktorých členmi sú len obce. Žiada-
teľ môže predložiť jednu žiadosť 
o poskytnutie dotácie, a to na verejný 
vodovod alebo verejnú kanalizáciu. 
Maximálna výška dotácie na jednu žia-
dosť je 5 miliónov eur. pri dodržaní 
podmienky minimálneho 5 % spolufi-
nancovania zo strany žiadateľa 
z oprávnených nákladov projektu. Spo-
lufinancovanie zo strany žiadateľa je 
možné aj podporou formou výhodného 
úveru z Environmentálneho fondu. 
Podporené budú projekty budovania 
verejných kanalizácií a vodovodov ako 
napr. budovanie stokovej siete, rekon-
štrukcia alebo rozšírenie čistiarní od-
padových vôd, budovanie vodovodnej 
siete, ktorá využíva už existujúce vodá-
renské kapacity alebo malé vodárenské 
zdroje, budovanie kanalizačných 
a vodárenských prípojok, ktoré sú 
na verejnom priestranstve a podobne. 
Zdroj: https://www.minzp.sk/
spravy/2019/november/novy-impulz-
obce-mesta-envirorezort-spustil-
desatrocnu-podporu-budovania-
verejnych-kanalizacii-vodovodov.html  

Workoutove  ihrisko  

IBV „Za s kolou“ - 1. etapa 
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https://www.minzp.sk/spravy/2019/november/novy-impulz-obce-mesta-envirorezort-spustil-desatrocnu-podporu-budovania-verejnych-kanalizacii-vodovodov.html
https://www.minzp.sk/spravy/2019/november/novy-impulz-obce-mesta-envirorezort-spustil-desatrocnu-podporu-budovania-verejnych-kanalizacii-vodovodov.html
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AKÉ BUDÚ OSLAVY NOVÉHO ROKA? 
Opäť blížia Vianoce a najhorší deň v roku – Silvester 

a oslavy Nového roku. Ľudia sa radujú, ale pre zvieratá – 
mačky a psy najhoršie obdobie roka. Každoročne sa opa-
kuje situácia najmä v decembri, ale bohužiaľ aj počas ka-
lendárneho roka, naposledy v sobotu 19.10., kedy hlučná 
pyrotechnika, petardy, ohňostroje, svetlice svojím hlukom, 
svetelnými efektmi a dymom obťažujú obyvateľov 
a spôsobujú utrpenie zvieratám. Nerozumiem, ako je vô-
bec možné, že niektorí ľudia si vôbec dovoľujú stále otra-
vovať a traumatizovať všetkých naokolo len preto, že sa 
nevedia zabávať bez pyrotechniky. Vo svete je už dnes 
trend upúšťať od používania hlučnej pyrotechniky, dokon-
ca sú vydávané nariadenia, kedy presne sa môže používať, 
alebo dokonca je aj úplný zákaz používania pyrotechniky. 
Za porušenie týchto nariadení  sú pokuty.   

Dojčania to ešte nepochopili? Niektorým ľuďom je 
naozaj potrebné pripomenúť, že hluk z ohňostrojov,  pirá-
tov a inej pyrotechniky znepríjemňuje život nám ostatným, 
spôsobuje utrpenie zvieratám, negatívne vplýva na psy-
chický stav najmä chránených osôb (starším ľuďom, veľmi 
malých detí, citlivých ľudí, tehotných žien). V nemalej mie-
re dochádza aj k znečisťovaniu životného prostredia ťaž-
kými kovmi z ohňostrojov.  

Vážení spoluobčania, skúsme tento rok vianočný čas 
a oslavy Nového rok 2021 osláviť bez pyrotechniky. 

-mb- 
Obecný úrad sa prikláňa k názoru autorky článku             
a vyzýva občanov, aby nepoužívali pyrotechniku.  

Množia sa sťažnosti obyvateľov na ohňostroje a hluk 
a znečisťovanie verejného priestranstva. 

AMBULANCIA VŠEOBECNÉHO LEKÁRA V DOJČI 
... pokrač ovanie č la nku z u vodnej strany ... 

... v priebehu týždňa, v prípade potreby a vyššieho počtu 
pacientov by sa ordinačná doba v Dojči upravila. Ak budú 
pacienti potrebovať ošetrenie mimo dňa ordinácie v Dojči, 
môžu prísť do ambulancie v Senici.  

Ak máte záujem o zmenu všeobecného lekára, v ambu-
lancii v Dojči alebo v Senici vypíšete tlačivá: „Dohoda 
o poskytovaní zdravotnej starostlivosti“, čím odstúpite od 
pôvodnej Dohody s doterajším všeobecným lekárom 
a nová lekárka si vyžiada zdravotnú dokumentáciu od 
predchádzajúceho všeobecného lekára. Prechod pacien-
tov nahlási do zdravotnej poisťovne všeobecná lekárka, 
pričom pacienti budú zaregistrovaní do novej ambulan-
cie od prvého dňa nasledujúceho mesiaca. Táto zmena 
všeobecného lekára prebehne bez toho, aby ste navštívili  
alebo kontaktovali svojho doterajšieho všeobecného le-
kára, od ktorého odchádzate.  

O termíne otvorenia ambulancie a ordinačných hodi-
nách Vás budeme priebežne informovať prostredníctvom 
miestneho rozhlasu, webstránky a v najbližšom čísle Doj-
čanských novín. 

Ešte jedno upozornenie, ak ste v uplynulých 6 me-
siacoch uzatvorili dohodu s iným všeobecným leká-
rom, zmeniť lekára si môžete až po uplynutí 6 me-
siacov (napríklad: Dohodu o poskytovaní zdravotnej 
starostlivosti som podpísal 5.9.2019, k novému vše-
obecnému lekárovi som prešiel od 1.10.2019 
a všeobecného lekára môžem zmeniť od 1.4.2020).  

SENIORI, POZOR!  

1. Ú RADNI CI PRI NA VŠ TEVE V DOMA CNOŠTI                 
NENARA BAJÚ  Š HOTOVOŠT OÚ. 

2. Ú RADNI CI VA M NIKDY OŠOBNE NEDORÚC IA           
PENIAZE, ANI ICH OD VA Š NEZ IADAJÚ . 

3. Ú RADNI K ŠA VZ DY MÚŠI  NA VAŠ E                  
POZ IADANIE PREÚKA ZAT  PREÚKAZOM. 

4. JEHO TOTOZ NOŠT  ŠI MO Z ETE NA DANOM            
Ú RADE OVERIT . 

5. AK JE VA M Ú RADNI K PODOZRIVY , NAHLA ŠTE 
NA VŠ TEVÚ POLI CII. 

Zimná údržba miestnych komunikácií 

Vyzývame obyvateľov, aby neparkovali            
na miestnych komunikáciách a verejných 
priestranstvách, nakoľko pri zimnej údrž-
be – odhŕňaní snehu – budú brániť vo vy-
čistení miestnych komunikácií. Tiež upo-
zorňujeme obyvateľov, aby pri odstraňova-
ní snehu z chodníkov a prístupov na po-
zemky nevyhŕňali sneh na odhrnuté miest-
ne komunikácie. 

      LIKVIDÁCIA KONÁROV V JESENI 2019 

V novembri sme opätovne vytvorili štyri miesta, kde 
obyvatelia mohli priviezť konáre, ktoré sa následne štiep-
kovali a bioodpad sa odvážal. Ďakujem tým obyvateľom, 
ktorí priviezli konáre k Floriánkovi a k autobusovej zas-

távke Dom smút-
ku. Bioodpad na 
týchto miestach 
ste krásne uložili 
a zamestnanci 
mohli v krátkom 
čase konáre podr-
viť a bioodpad 
odstrániť. Inak 
tomu bolo v parku 
na Kolónii, kde 
niektorí z vás pri-
viezli celé stromy 
či kríky aj 

s koreňmi, ktoré boli v balíku s hlinou ako ste ich vykopali. 
Konáre boli nahádzané, ako vám to odpadlo od ruky. No 
a posledné miesto v Otrubnici, nám niekto odstránil, aj 
napriek tomu, že takto bol označený obecný pozemok a 
obyvatelia nevedeli, kde odpad majú voziť. Ďakujem ešte 
raz všetkým, ktorí si vážia svoju prácu, prácu iných 
a ústretovosť obce v zbere a likvidácii bioodpadu. Tí, ktorí 
sú ľahostajní k práci iných nás však neodradia a dúfame, 
že sa nabudúce nad svojím konaním zamyslia. 

Krásna jesenná lipa pri kostole 
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DEŇ ÚCTY K STARŠÍM 
Hovorí sa, že so zlou náladou sa 

starne veľmi rýchlo. Starneme všetci. 
Mladší z nás si to neuvedomujú 
a nepripúšťajú, starším ubehne rok 
veľmi rýchlo. Človek sa ani nenazdá 
a patrí do skupiny seniorov... 

Každoročne si s úctou pripomína-
me, že mesiac október patrí práve im a 
preto, aby sme pozdvihli ich náladu 
a prežili spolu príjemné popoludnie, 
organizujeme v obci Deň úcty 
k starším. V tomto roku bolo tomu tak 
v nedeľu, 13. októbra 2019. Účastníkov 
popoludnia v kultúrnom dome svojou 
prítomnosťou rozveselila a dokonca 
i rozospievala folklórna speváčka               
so svojimi priateľmi Oľga Baričičová              
z Holíča.  

Pani starostka obdarila jubilantov vitamínovými balíčkami a manželské páry, ktoré oslávili okrúhle výročie sobáša 
darčekom a kyticou kvetov.  

Tohtoroční jubilanti: 

70. rokov: Dušan Čelústka, Kvetoslav Karkošiak, Štefan Liška, Terézia Melišová,   Sidónia Reháková, 

Juraj Rybanský 

75. rokov: Jozef Gajar, Mária Gajarová, Emil Kužlík, Eva Melišová,  Cecília Suchovská, Rozália Šullová, 

Rudolf Václavek, Viola Vachová 

80. rokov: Pavlína Beňáková, Sarlota Cadlet, Albína Morávková,                

Jozefína Morávková, Zdenka Zervanová 

85. rokov: Emília Adamkovičová, Jozef Morávek, Helena Nemečkayová, 

Jaromil Zervan, Agneša Žilínková 

90. rokov: Helena Lešková, Paulína Melišová  

Jubilanti – svadby: 

55. rokov: Marián Kaššák a Albína Kaššáková  

60. rokov: Vladimír Mráz a Agneša Mrázová, Viktor Šúrek a Anna Šúrková  

Zuzana Macková 
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INŠPIRUJME SA HOSTĚTÍNOM Biele a Bílé Karpaty sú chránenými kra-
jinnými oblasťami (ďalej CHKO) už niekoľko desiatok rokov. V Českej republike je 
toto pohorie považované za jedno z najzachovalejších. Napriek tomu sa i tam krajina 
dramaticky zmenila, predovšetkým v súvislosti so spôsobom a intenzitou hospodáre-
nia. 

Názov obce som si spočiatku dlho fixovala v pamäti. Poznám Hostýn (pútnické 
miesto na Morave), Hostín (obec v Stredočeskom kraji), aj Hoštice (obec 
v Juhočeskom kraji), ktorá sa nám mnohým spája s frázou „Hoštice, ale nezastavujem, 
máme zpoždění...“. Avšak navštíviť, spoznať a preniknúť do života ekologickej dedinky Hostětín na Morave, nachádzajú-
cej sa uprostred Bílých Karpat bolo pre mňa zážitkom. Obec s rozlohou 3,63 km² a počtom obyvateľov cca 240 leží 
v severnej časti CHKO Bílé Karpaty na pomedzí Slovácka a Valašska. Od 90-tych rokov sa tu sústreďujú viaceré projekty, 
zaoberajúce sa využitím miestnych zdrojov, úsporami energie, obnoviteľnými zdrojmi energie a technológiami šetriacimi 
životné prostredie. Ich projekty sú modelové.  Overujú ekologické technológie v praxi. Vďaka nim usporia obyvatelia obce 
ročne viac ako 1 200 t emisií CO2, plynu, ktorý, zosilňuje skleníkový efekt a prispieva ku globálnej zmene klímy.  
Za svoj prínos k ochrane životného prostredia dostal Hostětín národnú cenu v prestížnej medzinár. súťaži Energy Globe 
2007, Českú slnečnú cenu 2009 a iné ocenenia. Významným dňom v živote obce bola návšteva britského princa Charlesa 
v roku 2010. Fotografie z jeho návštevy som mala možnosť vidieť v Centre Veronica, ktoré je 
otvorené v obci od roku 2006. Ekologický inštitút Veronica ako profesionálne pracovisko Zá-
kladnej organizácie České- ho zväzu ochrancov prírody Veronica sídli v pasívnom dome v centre 
Hostětína. Názov inštitúcie bol prevzatý z názvu liečivej rastliny vyskytujúcej sa aj v Slovenskej 
republike – Veronica offi- cinalis/Veronika lekárska. Prispieva k prečisteniu krvi, podporuje 
látkovú výmenu, priaznivo pôsobí na činnosť dýchacích ciest a podporuje ich prečistenie, používa 
sa aj ako podpora pre mo- čové ústrojenstvo. Bola som zvedavá, čo všetko zabezpečuje toto cen-
trum. Je toho veľa: exkur- zie po modelových ekologických projektoch; odborné semináre, konfe-
rencie, školenia pre zá- stupcov verejnej správy, odbornú verejnosť, mimovládne organizácie 
a podniky; denné i pobytové výučbové programy a workshopy pre školy; prednášky 
a ekologické poradenstvo pre širokú verejnosť; návštevu knižnice a študovne s dokumentáciou 
projektov; praktické kurzy; ekologické ubytovanie v pasívnom dome (25 miest v 2 a 4 lôžkových izbách). 

Počas návštevy obce ma najviac zaujalo prírodné čistenie odpadovej vody, možnosť využitia biomasy pre energetiku 
a priame využívanie slnečnej energie pre chod centrálnej výhrevne tepla v obci.  

Zatiaľ čo pred polstoročím bol pre obyvateľov našich obcí odpad organického pôvodu hodnotným zdrojom živín pre 
hnojenie ornej pôdy a lúk, dnes naše odpadové vody zaťažujú životné prostredie, ako aj rozpočty obcí. Nákladné budova-
nie čističiek odpadových vôd a kanalizácie odstraňuje látky, ktoré sa predtým zachytávali a navracali späť do pôdy 
v uzatvorenom kolobehu živín. Pri výbere riešení ako odpadové vody čistiť sa obce môžu rozhodnúť medzi štandardnými 
spôsobmi a variantmi prírodných spôsobov čistenia. Druhý z vyššie uvedených spôsobov predstavuje často lacnejšie rieše-
nie, či už pri výstavbe, ako aj v priebehu prevádzky. V Hostětíne vybudovali koreňovú čističku odpadových vôd (KČOV). Tá 
predstavuje zaujímavý krajinný prvok a vytvára prostredie pre život rastlín a živočíchov. Ide o umelé mokrade 
s výsadbou bežných mokraďových rastlinných druhov s podpovrchovým horizontálnym prietokom odpadových vôd. KČOV 
využíva prírodné samočistiace procesy. Pri prietoku odpadovej vody filtračným materiálom prichádza k odstraňovaniu 
nečistôt kombináciou fyzikálnych, chemických a biologických procesov. Samočistiaci proces je založený na schopnosti 
baktérií degradovať organické znečistenie na základe ich enzymatického vybavenia.  

Čo sa týka obnoviteľných zdrojov energie, bývali časy, kedy i v Európe žila ľudská spoločnosť prakticky sebestačne, 
s využitím zdrojov, ktoré im ich územie poskytovalo. Na diaľku sa obchodovalo len s obzvlášť cennými surovinami, ako 
boli soľ, drahé kovy, čaj... Tak to bolo do začiatku priemyselnej revolúcie v 18. storo-
čí, kedy vstúpili do popredia ropa a uhlie. Prípadné negatívne následky ich využitia 
si vtedy nikto neuvedomoval. Až koncom 20. storočia sa začalo opäť ľudstvo zaobe-
rať obnoviteľnými zdrojmi energie. Energetická sebestačnosť obcí prináša okrem 
morálnych a environmentálnych výhod i ekonomické benefity. V Hostětíne majú po 
vyše 15 rokoch na ceste k energetickej sebestačnosti k dispozícii bohaté skúsenosti 
v oblasti úspor energie i vo využívaní obnoviteľných zdrojov. Aj v našej obci viacerí 
majitelia rodinné domy zateplili. Máme aj zrekonštruované verejné osvetlenie. Av-
šak hostětínska fotovoltaická elektráreň vybudovaná na obecnom pozemku spolu 
s výhrevňou na biomasu (drevenú štiepku) ma doslova uchvátila. Domáci si ju 
sami vyrábajú, spaľujú a vyhrievajú ňou cca 80% domácností. 

Keďže si novodobé a overené spôsoby hospodárenia nenechávajú Hostětínčania sami pre seba, je možné navštíviť ich 
obec. Prežiť deň či viac v „eko-dedinke“ uprostred Bielych Karpát, inšpirovať sa, nechať sa poučiť... Exkurziu zástupcov 
obce som navrhla pani starostke a prítomným poslancom počas zasadania ObZ dňa 30. októbra 2019. Verím, že príde 
deň, kedy zopár nadšencov resp. minimálne poslanci našej obce navštívia Hostětín, nechajú sa inšpirovať, ako som sa ne-
chala ja a prinesú nové poznatky do našej obce, ktoré bude azda možné v budúcnosti aj zrealizovať.         Zuzana Macková 
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ODPADY, ACH TIE ODPADY ... 
Odpad – téma každodenná rezonovala aj v tomto roku 

nielen v Dojčanských novinách, ale aj v našej obci. Keď som 
pred časom na jednom školení dostala otázku, čo o mne 
všetci vedia, bez rozmýšľania som odpovedala, že všetci 
o mne vedia, že sa aktívne venujem otázkam odpadov, trie-
denia a odpadovému hospodárstvu.  

Uvedomujem si, že to nie je jednoduché, začať triediť. 
Každá domácnosť je iná, v každej domácnosti sa musí vy-
tvoriť vlastný systém ako triediť. Začiatkom novembra 
sme si niektorými poslancami povedali, že budeme sledo-
vať a vyhodnotíme si, koľko odpadu vytvorí naša domác-
nosť. Ako to dopadlo u nás? Sme trojčlenná rodina a za 
november sme vyprodukovali 0,5 kg komunálneho odpadu, 
2,8 kg skla, 3,2 kg papiera, 2 kg kovového odpadu, 6,2 kg 
plastov a 5 kg bioodpadu z kuchyne. Rodina poslanca Pav-
la Zicha v novembri 2019 vyprodukovala 26 kg komunál-
neho odpadu, 5,2 kg skla, 4 kg papiera, 1,1 kg kovového 
odpadu a 7,5 kg plastov. A ako je to u Vás? Radi privítame 
vašu osobnú skúsenosť. 

Ako sme triedili v obci? 
 

Za jedenásť mesiacov roku 2019 sme vyprodukovali 
234,25 t komunálneho odpadu, za ktorý sme zaplatili 
skládkovací poplatok 2.342,50 €. Poplatok za nádoby na 
odpad a vývoz komunálneho odpadu je vo výške 33.347,45 
€. Za rovnaké obdobie sme vyprodukovali 7,31 t ostatného 
odpadu (objemný odpad, drobný stavebný odpad, nebez-
pečný odpad) za ktorý sme zaplatili 598,42 €. Spolu 
k 30.11.2019 sme uhradili za odpad sumu 36.288,30 €. 
Predpis poplatku za komunálny odpad na rok 2019 je vo 
výške 32.712 €. To znamená, že už v úhradách za novem-
ber obec doplácala za vývoz odpadu z podielových daní 
3.576,30 € a pred nami je ešte jeden mesiac. 

Tabuľka nám zobrazuje, ako sme triedili v jednotlivých 
štvrťrokoch v roku 2019 s porovnaním triedenia v roku 
2018 v rovnakom období: 

*viacvrstvové kombinované materiály (tetrapaky) 

Medziročné porovnanie nám ukazuje, že vo všetkých 
položkách prišlo k zvýšeniu množstva vyseparovaných zlo-
žiek. 

Za rok 2018 sme mali mieru vytriedenia 21,65% 
a poplatok za skládkovanie pre rok 2019 bol 10 €/t komu-
nálneho odpadu. V roku 2019 máme na základe množstva 
vyprodukovaného komunálneho odpadu a množstva vy-
triedených zložiek za tri štvrťroky mieru vytriedenia na 
úrovni 30,51%. Ak by sme mieru vytriedenia mali aj po 

poslednom štvrťroku na takejto úrovni (30,51%) skládko-
vací poplatok by sme mali vo výške 13 €/t v roku 2020, ale 
ak by sme mali pod tridsať percent, potom by bol poplatok 
vo výške 22 €/t v roku 2020. Uvedomujeme si, že poplatok 
za TKO musíme zvyšovať, aby sme naplnili literu zákona 
o odpadoch a nedoplácali – alebo doplácali čo najmenej za 
komunálny odpad.  Dôležitou otázkou je však o koľko 
a ako „zvýhodniť“ alebo ako nastaviť systém, aby bol spra-
vodlivejší voči tým, čo triedia a trestal tých, čo netriedia. 
V súčasnosti hľadáme spôsob, ako stanoviť poplatok čo 
najspravodlivejšie a motivovať k triedeniu aj tých, čo dote-
raz netriedia. Chceli by sme v roku 2020 pristúpiť 
k váženiu každej nádoby na odpad pri každom vývoze 
a informácie o množstve odpadu za jednotlivé domácnosti 
by sme zverejňovali na webstránke obce. Ak by sa nám 
tento systém podaril zaviesť, potom by poplatok za komu-
nálny odpad v roku 2021 bol stanovený na základe množ-
stva skutočne vyprodukovaného komunálneho odpadu 
v domácnosti. 

Taktiež budeme v roku 2020 upozorňovať domácnosti, 
ktoré dostatočne neseparujú nalepením samolepiek na 
odpadové nádoby s upozornením na nedostatočné separo-
vanie a v prípade nezlepšenia separácie pristúpime 
k zvýšeniu poplatku za komunálny odpad. Citujem 
zo schváleného VZN 6/2019 schválené 12.12.2019: „Ak 
poplatník netriedi odpad a v odpadových nádobách sa na-
chádzajú aj zložky, ktoré je možné vytriediť bude upozor-
nený. Kontrolu a evidenciu s fotodokumentáciou bude vy-
konávať zberová spoločnosť v spolupráci s Obcou Dojč. 
V prípade, že bude upozornený nalepením samolepky na 
odpadovú nádobu trikrát za 6 mesiacov v roku 2020, výš-
ka poplatku pre rok 2021 sa mu zvýši o 50% oproti zá-
kladnej sadzbe stanovenej na rok 2021.“ 

V roku 2019 sme zaviedli plomby, ktoré motivovali 
a ľudia skutočne začali triediť, ako je to vidieť aj v tabuľke 
o množstve vyseparovaných zložiek, tiež sa medziročne 
určite zníži množstvo komunálneho odpadu, keďže v roku 
2018 sme vyprodukovali 278,37 t  čo bolo v priemere za 

mesiac 23,20 t a za jedenásť mesiacov roku 2019 sme vy-
produkovali 234,25 t odpadu čo je v priemere za mesiac 
21,30 t. To znamená, že sa znížilo množstvo vyprodukova-
ného komunálneho odpadu o takmer dve tony v priemere. 
Ďakujem všetkým, ktorí aktívne pristupujú k triedeniu 
odpadov, ktorí vykladajú odpadové nádoby na vývoz 
len ak sú naplnené aspoň do polovice. 

                                           Slavomíra Melišová 

štvrťrok 1/2018 2/2018 3/2018 SPOLU 1/2019 2/2019 3/2019 SPOLU rozdiel 

papier 1.270 2.560 4.180 8.010 4.960 3.220 5.020 13.200 +5.190 

sklo 5.210 6.110 5.620 16.940 6.260 3.970 7.290 17.520 +580 

plasty 3.400 4.660 4.350 12.410 5.990 5.870 8.500 20.360 +7.950 

kovy 520 490 590 1.600 960 870 1.080 2.910 +1.310 

VKM* 180 220 180 580 200 280 450 930 +350 

OZNAM - dňa 31.12.2019 sa vývoz TKO             

uskutoční už od 6-tej hodiny ráno! 
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JÁN  NEPOMUK  PAVELKA 
     Ďalším príslušníkom bernolákovského hnutia, ktorý sa pokúsil o spracovanie dejín Záhoria bol Ján Nepomuk Pavelka 
(1807 – 1878). Jeho slovenský rukopis s názvom: „Záhorie Bielohorské v Uhorsku čiže krátky historicko miestopisný 
nástin pamätností dejín ľudu na území královstva Uherského zvlášť však ľudu a miest medzi Bielou horou a riekou Mora-
vou“, zostal nedokončený. Obsahuje v prvej časti všeobecné dejiny Uhorska od najstarších čias, s dôrazom na dôkazy o 
pôvodnosti a starobylosti slovenského národa v Uhorsku a veľkomoravské obdobie a druhá časť je venovaná dejinám jed-
notlivých obcí na Záhorí. Z tejto široko koncipovanej práce sú však spracované iba dejiny Skalice, Holíča, Veľkých Levár, 
Unína, Šaštína a Dojča. 

     Ján Nepomuk Pavelka (5.11.1807 Mnešice pri Novom Meste nad Váhom – 23.3.1878 Petrova Ves).  
 

Filozofiu a teológiu študoval v Trnave          
v rokoch 1824 – 1829.  Za katolíckeho 
kňaza ho vysvätili v roku 1830. Najprv 
účinkoval ako kaplán v Skalici (1830 – 
1835), potom v Šaštíne (1835 - 1845).         
V roku 1845 bol administrátorom v Koválo-
ve, neskôr v Smolinskom (1845 – 1847),             
v Kuklove (1847 – 1855),  v Dojči (1855 – 
1876) a naposledy v Petrovej Vsi. Písal 
hlavne články a knihy pre mládež. Venoval 
sa aj hudbe a výtvarnému umeniu. Ako za-
kladajúci člen Matice slovenskej sa zapojil 
do slovenského národného hnutia. Počas 
pôsobenia na Záhorí napísal Záhorskú kro-
niku.          
 Zborník Záhorského múzea v Skalici IV. / 1973 

Peter Holán 

MIKULÁŠ, ANJEL AJ ČERTISKO - OPÄŤ ZAVÍTALI K NÁM DO DOJČA 

Spolupráca miestnych organizácií - ZO Jednota 

dôchodcov Slovenska Dojč, Rodičovské             

združenie pri ZŠ s MŠ Dojč a Obec Dojč 
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DOJČ OČAMI SenARTu     
Klub neprofesionálnych výtvarných umelcov Senice v máji 2019 mal plenér v našej obci (en plein air - maľovanie vo voľ-
nej prírode). Výsledkom plenéru bola vernisáž 27 obrazov dňa 17.11.2019. Výstavu otvorila Mgr. Dana Motusová Melego-
vá a krátky hudobný program, ktorý pripravila ZUŠ Šaštín - elokované pracovisko Dojč pod vedením pána učiteľa Richar-
da Banského a v ktorom vystúpila aj naša žiačka Lucia Katriňáková,  Obyvatelia sa mohli stretnúť s autormi obrazov, 
ktoré zachytili našu obec. Najčastejšie umelci stvárňovali Kostol Všetkých svätých a Kaplnku Najsvätejšej Trojice, ale ani 
pohľady na Dojč z okolitých polí nezostali bokom. Obec zachytili rôznymi technikami od maľby cez akvarel, uhoľ až           
po akryl a tuš. Vernisáž bola zároveň predajnou výstavou, ktorá bola inštalovaná do 30.11. a navštívili ju aj žiaci zo ZŠ. 
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Vážení priatelia,  
dňa 10. 1. 2020  zavíta  do  Dojča popredný svetový chodúloherec   

Lennoire   Montaine s vynikajúcou komédiou  
Don Quijote de la Ancha 

-  najhranejším predstavením v Európe. 
Túto „didaktickú klauniádu“ v réžii Bolka Polívky môžete navštíviť 

dňa 10. januára o 18,00 hodine v Kultúrnom 
dome v Dojči. Predstavenie prináša pohodu a 
veľa smiechu, tiež sa môžete tešiť na darčeky. 
Predstavenie je vhodné aj pre rodiny so školopovinnými deťmi.  

Predstavenie sa uskutoční v rámci projektu             
COMENIUS 2020 – Kultura bez hranic s EU 
(lístky sa budú predávať na Obecnom úrade) 

Obec Dojč Vás pozýva 

na prezentáciu knihy 

LESK  A MAT  HODVÁBU  

V SENICI 

Autori: Ján PETER a Ján HROMEK Pre-

zentácia knihy s premietaním  filmu sa 

uskutoční v sobotu 11.01.2020 

o 14,00 h                v kultúrnom dome 


